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 SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Tirsdag den 3. november 2021 kl. 17.00 - 19.00 
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Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Flemming Berg 

Rikke Sejer 

Mette Kaas 

Line Kjærside 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Pernille Tidemann 

Suppleanter: 

Elever:  

Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

Hanna Jönsson 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Anders Dahl 

Maria Buch 

Afbud 

 

 

 



Trine Dalby 

 

Afbud fra: 

Line & elevrådsrepræsentanter 

  

Mødeleder 

Niels 

   Referent 

 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  1  

Godkendelse af dagsordenen 

 

17.05 – 17.15 2. Meddelelser: 

 

Skolebestyrelsesformand 

Skoleleder 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

Elevrepræsentanter 

 

SFO’en. 

Der bliver ved med at komme nye børn. 

Det er dejligt.  

Traditionelt kommer de på en 

rundvisning, og bliver introduceret til 

SFO’en på Himmelev Skole. 

 

Skolen: 

Vi går en ny tid i møde med Corona 

igen, men vi tager tingene, som de 

kommer, men umiddelbart er der ikke 

noget nyt. 

 

Skolens ledelse: 

Vi har ansat to nye medarbejdere, som 

havde første arbejdsdag i mandags. 

Det er vores fornemmelse, det er to 

gode og dygtige medarbejdere. 



Corona er kommet tilbage, og pba af 

en Halloween fest i fredag, har vi nu 11 

smittede elever i én klasse, og én i en 

anden. Vi er derfor i kontakt med 

Smitteopsporingsenheden og 

koordinerer sammen med dem. 

Mange forældre på 4. årgang har 

derfor valgt at holde deres børn 

hjemme. Når vi har et smittetilfælde, 

informerer vi de berørte klassers 

forældre. 

 

Konsekvensen af det er blevet, at vi har 

besluttet at udskyde emneugen i 

kommende uge, da alle vore elever 

skulle have været sammen på tværs af 

årgangene. 

Derfor bliver mandag til torsdag i 

kommende uge almindelige skoledage, 

og fredag bliver en værdidag, hvor der 

kan arbejdes sammen på årgangen, 

men ikke på tværs… 

Vi tager tingene uge for uge og forsøger 

at tilpasse de faktiske forhold til vores 

virkelighed. 

 

Vi har en koncert på fredag i 

samarbejde med Gimle m.fl., hvor 

udskolingseleverne fra Trekroner Skole 

også skulle have deltaget. 

Vi har dog valgt, at koncerten kun bliver 

for vores egne elever, men vi har 



forbeholdt os retten til at aflyse, hvis 

smittetallet stiger. 

 

Det blev på mødet debatteret, om 

hvorvidt vi gør for meget i forhold til at 

begrænse smitten, eller om vi 

udelukkende skal gå med 

Sundhedsstyrelsens anbefalinger og 

retningslinjer, eller om vi på skolen skal 

forsøge at være proaktive. 

 

Fremadrettet håber vi, vi kan afholde 

klippe-klistre-dagen, juleteateret mm 

hvis smittetallene tillader det, men 

officielt er der pt ingen restriktioner. 

 

-Men vi forsøger at fastholde 

normaliteten så langt som muligt, og 

følger som udgangspunkt 

Sundhedsstyrelsens retningslinjer, men 

tænker også selv proaktivt. 

 

Motionsdagen i år var anderledes end 

normalt. Vi havde lavet et stjerneløb på 

tværs af alle årgange, og det var rigtig 

dejligt at se, de store elever komme 

med de små i hånden. 

Det var en rigtig dejlig dag. 

 



17.15 –17.30 3. Tilbagemelding på værdiarbejdet. Se bilag  Det (næsten) færdige resultat er 

fremsendt som bilag.  

Nu går et par kvalificerede dansklærere 

i gang med at rette det til. 

I forlængelse af det har vi entreret med 

en kunstner, der skal være med til at 

visualisere værdierne, så de kan 

omsættes til plakater, postkort, logo 

mm. 

 

Der stilles spørgsmål til, hvordan 

forældrene har været/skal inddrages. 

Ordet ”vi” i formuleringerne skulle gerne 

dække alle interessenter i forhold til 

Himmelev Skole. 

 

Der er et ønske om, der bliver formuleret 

en passus om, at der er tillid til at alle 

informerer om det, der har betydning for 

den/de enkelte. 

Der er et ønske om en åben og direkte 

kommunikation. 

 

Der bliver spurgt ind til selve 

implementeringsplanen.  

Udgangspunktet for opstarten var jo den 

aflyste emneuge, men det er noget, vil 

gennem det daglige arbejde i 

klasserummet, til forældre- 

personalemøder mm er det tanken, at 

værdierne skal gå fra at være ord på et 

stykkepapir, til at være de bærende 



elementer i dagligdagen. 

Derfor skal værdiordene også afspejles i 

principperne. 

-Men der er pt ikke udfærdiget en 

meget konkret procesplan for en 

implementeringsproces. 

 

Der bliver stillet forslag om, at 

skolebestyrelsen påbegynder et 

arbejde, hvor den forholder sig til, hvilke 

konsekvenser det har for 

forældregruppen, og hvordan 

bestyrelsen får kommunikeret det ud til 

forældregruppen. 

Det kunne være gennem deltagelse i 

forældremøderne. 

-At forældrene også har et ansvar ind i, 

hvad der sker i og på skolen. 

 

 

17.30 – 17.45 4. Skolebestyrelsens årsberetning. Oplæg fra Niels   Oplægget blev ikke gennemgået, men 

Niels har et ønske om, at forslag til 

ændringer/indhold/vinklinger mm, 

sendes det til ham. 

Ændringer sendes til Niels snarest. 

 

Den næste årsberetning skal på mødet 

marts. 

 



17.45 – 18.00 5 Økonomi. 

Der vil på mødet gives en status på økonomi.  

Vi arbejder på at få en 

økonomistyringsform, der gør, at vi kan 

få månedlige tilbagemeldinger. 

Desværre er vi netop overgået til nyt 

økonomistyringssystem, så pt er vi ikke i 

mål med dette. 

-Men vores økonomi er generelt god. 

Vi har investeret i nye elektroniske tavler i 

udskolingen, og er i gang med at finde 

penge til at udskifte skolemøblerne i 

indskolingen. 

Vores forventning er derfor, at vi går ud 

af kalenderåret med et nul. 

Fremadrettet skal vi have nye tavler og 

møbler alle steder. 

I kommende år vil vi også prioritere 

sfo’ens legeplads. 

 

Der er en positiv forundring over, at 

skolen pludselig har fået en god 

økonomi og applaus for det 

 

18.00 – 18.30 6 Strukturering af det kommende arbejde med 

principperne. Det forslås at nedsætte et hurtigt 

arbejdende udvalg.  

Der er truffet en beslutning om, at alle 

principper skal genbesøges og 

genbearbejdes. 

Det foreslås, der nedsættes et udvalg 

bestående af bestyrelse og 

medarbejdere, der kan komme med et 

oplæg til, hvordan dette kan gribes an, 

så principperne kan opdateres. 

Udvalget består af: Sigurd, Rikke, Niels & 



Mai-Britt/Hannah.  

Udvalget lavet et oplæg, der kan tages 

med på januar mødet.  

 

18.30 – 18.45 7 Opfølgning på bestyrelsens arbejde med de 

kommende indsatser. Se bilag vedr. noter fra d. 

4. september. 

Der blev samlet på de ønsker til 

områder, der kunne være et fokus på i 

forhold til undervisningen, og som blev 

nævnt på september-mødet. 

Det kan give god mening at kigge på 

samarbejdet med Himmelev 

foreningerne i samarbejdet med Åben 

Skole. 

Samtidig blev der foretaget en drøftelse 

af, om det var muligt at lave 

fondsansøgninger, der kunne 

understøtte skolen på forskellig vis. 

Der laves en arbejdsgruppe bestående 

af Sigurd, Niels og Flemming. 

 

18.45  EVT. 

 

 

 

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


